
 

 
 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
     Splitsko-dalmatinska županija 

     GRAD SPLIT 
 
GRADSKO VIJEĆE 

 
KLASA: 023-01/13-01/00021 
URBROJ: 2181/01-02-13-11 
Split, 02. kolovoza  2013. godine 
 
 

Z A P I S N I K 
sa 2. sjednice Gradskoga vije ća Grada Splita, 

održane 02. kolovoza  2013. godine 
u zgradi Grada Splita, Branimirova obala 17 u Split u 

(O sjednici postoji tonski zapis) 
 

Početak u 09,05 sati. 

Sjednici je predsjedavao predsjednik  Gradskoga vijeća mr.sc.Boris Ćurković dipl.iur. 
Nakon otvaranja sjednice, predsjedatelj je utvrdio da je istoj nazočno 33 od 35 

vijećnika u Gradskome vijeću 
 
Nazočni vije ćnici : 

1. Tomislav Alujevi ć Grgas    
2. Ivan Banovi ć      
3. Tonći Blaževi ć     
4. Milan Blaževski     
5. Igor Boraska      
6. Vojko Božuli ć      
7. Gojko Čepo      
8. Stanislav Čudina     
9. Damir Ćosić      
10. mr.sc.Boris Ćurkovi ć     
11. Drago Davidovi ć     
12. Srđan Gjurkovi ć    
13. Tomilsav Gojo     
14. dr.sc. Ivan Grubiši ć     
15. Vjekoslav Ivaniševi ć     
16. Željko Kerum 
17. Marija Mladineo      
18. Hrvoje Maruši ć     
19. Danira Matoši ć Matičević    
20. Ranko Mili ć      
21. Igor Mladini ć      
22. Vesna Perak Bone     
23. Luka Podrug      
24. Marijana Puljak     

 
 



25.  Marijo Si čić     
26. Duje Su čić      
27. dr.sc.Goran Su čić      
28. Petar Škori ć      
29. Daniela Špalj      
30. Jure Šundov      
31. Damir Vidoševi ć     
32. Anđelka Viskovi ć     
33. Ljubica Vrdoljak     

Opravdano odsutni: dr.sc. Daša Dragni ć i Tomislav Prljevi ć. 
 
Sjednici su bili nazočni:gradonačelnik Ivo Baldasar, zamjenici gradonačelnika Aida 

Batarelo i Goran Kovačević te predstavnici sredstava priopćavanja i ostali koji su pozvani na 
sjednicu. 
 

- Vijećnik  Luka Podrug  je predložio izmjenu dnevnog reda na način da se povuče 
točka 36.  I 37. dnevnog reda koje glase: 
   36. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o  komunalnom redu 

37. Prijedlog mišljenja o Nacrtu kona čnog  prijedloga izmjena i dopuna 
Prostornog plana Splitsko dalmatinske županije 

 
Prijedlog da se povuče 36. točka dnevnog reda nije usvojen (13“za“ i 19 „protiv“ od 32), kao 
ni prijedlog da se povuče 37. točka dnevnog rada (14 „za“ i 19 „protiv“ od 33). 
 
Potom je usvojen dnevni red (19 „za“ od 33) ,koji je dostavljen u pozivu za sjednicu kako 
slijedi: 
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Vijećnička pitanja i odgovori 
 

2. Usvajanje Zapisnika 1. sjednice Gradskoga vije ća Grada Splita 
 

3. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o komunalnoj na knadi 
 

4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  priklju čenju gra đevina i 
drugih nekretnina na komunalne vodne gra đevine 

 
5. Prijedlog odluke o raspore đivanju sredstava prora čuna Grada Splita za 

financiranje politi čkih stranaka i članova/ca Gradskoga vije ća izabranih na 
kandidacijskim listama grupa bira ča za razdoblje od 19. lipnja do 31. prosinca 
2013. 

 
6. Prijedlog odluke o izboru članova i zamjenika članova Vije ća mjesnih odbora i 

gradskih kotareva Grada Splita 
 

7. Prijedlog Odluke o donošenju ciljane Izmjene i d opune Generalnog urbanisti čkog 
plana Splita za podru čje pojedina čnog zahvata P21 

 
8. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna De taljnog plana ure đenja poteza 

uz Polji čku cestu sjeverno od kompleksa bolnice Firule – poj edinačni zahvat P21 
 

9. Prijedlog odluke o donošenju Urbanisti čkog plana ure đenja Slatine 1 
 



10. Prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana ur eđenja zone poslovne namjene i 
stanovanja (K5) sjeverno od Vukovarske ulice 

 
11. Prijedlog 

Odluke o usvajanju Izvješ ća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada 
Splita za 2012. godinu  

 
12. Prijedlog odluke o pristupanju Udruzi gradova u  Republici Hrvatskoj 

 
13. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Pror ačuna Grada Splita za 2012. godinu 

 
14.  Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u 2 012. godini s Izvješ ćem 

o radu ustanova u kulturi  
 

15.  Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolsko m odgoju u 2012. 
godini s Izvješ ćem o radu ustanova u predškolskom odgoju  

 
16. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju  u 2012. godini 

 
17.  Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u tehni čkoj kulturi u 2012. godini s 

Izvješćem o radu Zajednice tehni čke kulture 
 

18. Izvješće o izvršenju  Socijalnog programa Grada Splita za 2012. Godinu 
 

19. Izvješće o izvršenju  Programa psihosocijalne i zdravstven e zaštite Grada Splita 
za 2012. godinu 

 
20.  Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u športu u 20 12. godini s Izvješ ćem 

o radu Javne ustanove „Športski objekti“ 
 

21.  Izvješća o poslovanju trgova čkih društava u vlasništvu i suvlasništvu grada 
Splita u 2011. godini sa završnim ra čunima društava u 2012. godini 

 
21./1.Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „Parkovi i nasadi“ d.o.o. u 2012. godi ni 
 
21./2. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „Lovrinac“ d.o.o. u 2012. godini 

 
21./3. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „Stanouprava“ d.o.o. u 2012. godini 

 
21./4. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „Splitska kupališta“ d.o.o. u 2012. go dini 

 
21./5. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „ Čisto ća“ d.o.o. u 2012. godini 

 
 
21./6. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „Promet“ d.o.o. u 2012. godini 
 
21./7. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju 
komunalnog trgova čkog društva  „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. u 2012 . godini 

 



22. Prijedlog zaklju čka u svezi inicijative Imperator Dioklecijan d.o.o.  za izradu 
Zajedni čke odluke o izradi ciljane izmjene i dopune GUP-a S plita i izradi Izmjene i 
dopune DPU-a priobalnog podru čja Trstenik- Radoševac 

 
23. Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za čest. zgr. 1806 Z.U.1361 K.O. 

Split u Splitu, u naravi zgrada u Splitu na adresi Alješijeva 13 
 

24. Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za čest.zgr. 2675/1 i čest.zem. 
8487/2, Z.U. 3086 K.O. Split, u naravi zgrada i vrt  u Splitu na adresi Vijugasta 71 

 
 

25. Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za čest.zgr. 105/4 Z.U. 85 i 
16/128dijela čest.zgr. 105/6, Z.U. 532 sve K.O. Split, u naravi z grada i dvor u Splitu 
na adresi Kamenita 52 

 
26. Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za dio čest. zem. 9555/4 Z.U.12816 

K.O. Split u Splitu, u naravi 12 (dvanaest) soba sa  sporednim prostorijama 
površine 267,00 m2 na VIII. Katu u Splitu na adresi  Kralja Zvonimira 14 

 
27. Prijedlog zaklju čka o ukidanju statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na novof. 

čest.zem. 9940/31 pov. 32 m 2 (osnovna 9940/7) K.O. Split 
 

28. Prijedlog zaklju čka o ukidanju statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na čest.zem. 
9971/4 K.O. Split 

 
29. Prijedlog zaklju čka o ukidanju statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na čest. zem. 

100001/39 K.O. Split 
 

30. Prijedlog zaklju čka o davanju suglasnosti na odabir ponuditelja na i zgradnji 
vezne stambene zgrade S2-44 za potrebe stambenog zb rinjavanja HRVI-a iz 
Domovinskog rata 

 
31. Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavlja nje komunalne djelatnosti 

upravljanja i održavanja javne garaže „Brodarica-et aža P03“ u Splitu 
 

32. Prijedlog operativnog plana za evakuaciju i zbr injavanje turista na podru čju 
Grada Splita – Plan postupanja 

 
33. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, zamje nika predsjednika i članova 

Odbora za statut, poslovnik i propise 
 

34. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, zamje nika predsjednika i članova 
Odbora za prora čun i financije 

 
35. Informacija o postupku predste čajne nagodbe nad Institutom      gra đevinarstva 

Hrvatske d.d. Zagreb s prijedlogom Zaklju čka 
 

36. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ko munalnom redu 
 

37. Prijedlog mišljenja o Nacrtu kona čnog  prijedloga izmjena i dopuna Prostornog 
plana Splitsko dalmatinske županije 

 
 
 

 



Ad 1. Vije ćnička pitanja i odgovori  
 

 
1. Vijećnik TONĆI BLAŽEVIĆ postavio je pitanje u svezi ljetnih noćnih linija 

„Prometa“ na koje mu je pitanje odgovorio Gradonačelnik. 
 
2. Vijećnik HRVOJE MARUŠIĆ postavio je pitanje u svezi ranije usvojenih 

gradskih projekata na koje mu je pitanje odgovorio Gradonačelnik. 
 

3. Vijećnik TOMISLAV GOJO postavio je pitanje u svezi obnašanja dužnosti 
savjetnika u Gradskoj upravi i vijećnika u Gradskome vijeću. Na postavljeno 
pitanje dao je odgovor Gradonačelnik uz obvezu dostave životopisa i ugovora 
o radu sa savjetnicima. 

 
4. Vijećnik TOMISLAV ALUJEVIĆ GRGAS postavio je pitanje u svezi  O.Š. 

„Pujanki“ na koje  mu je Gradonačelnik dao odgovor. 
 

5. Vijećnica MARIJANA PULJAK postavila je pitanje u svezi odlagališta komunalnog 
otpada „Karepovac“ u povodu kojeg pitanja je donesen Z A K LJ U Č A K Gradsko 
vijeće Grada Splita sredinom rujna mjeseca 2013.održat će tematsku sjednicu na 
temu „Realizacija sanacije odlagališta Karepovac“. 
 

6. Vijećnik IGOR BORASKA postavio je pitanje u svezi plaketiranja u predizbornoj 
kampanji. Isto pitanje upućeno je Gradonačelniku radi davanja odgovora. 
 

7. Vijećnik DUJE SUČIĆ postavio je pitanje u svezi dvorane O.Š. „Gripe“ i dječjeg vrtića 
Pinoccio na koje mu je odgovorio pročelnik Službe za šport i rada sa mladima i 
udrugama mladih Mario Negotić i pročelnica Službe za prosvjetu i tehničku kulturu 
Ines Milina Ganza.  
 

8. Vijećnik DON  IVAN GRUBIŠIĆ postavio je pitanje u svezi formiranja radne skupine 
vijećnika na koje mu je odgovorio predsjednik Gradskoga vijeća mr.sc. Boris 
Ćurković. 
 

9. Vijećnik  PETAR ŠKORIĆ postavio je pitanje u svezi reorganizacije Gradske uprave 
na koje mu je odgovorio Gradonačelnik. 
 

10. Vijećnica LJUBICA VRDOLJAK postavila je pitanje u svezi proširenja šetnice od 
Zapadne obale do Matejuške na koje joj je odgovorio Gradonačelnik. 
 

11. Vijećnik RANKO MILIĆ postavio je pitanje u svezi razvojne strategije Grada Splita na 
koje mu je odgovorio Gradonačelnik. 
 

12. Vijećnik LUKA PODRUG postavio je pitanje na temelju kojih je ovlasti  Gradonačelnik  
zatražio mandate pročelnika na raspolaganje. Na postavljeno vijećničko pitanje 
gradonačelnik Ivo Baldasar je dao odgovor. 

 
13. Vijećnica DANIRA MATOŠIĆ MATIĆEVIĆ postavila je pitanje u svezi urbanističkog 

bonusa koje je upućeno Gradonačelniku radi odgovora. 
 

14. Vijećnik SRĐAN GJURKOVIĆ postavio je pitanje u svezi odlagališta Karepovac na 
koje mu je odgovorio Gradonačelnik. 
 



15. Vijećnik MARIO SIČIĆ postavio je pitanje u svezi Gradskog kotara Visoka koje je 
upućeno Gradonačelniku radi odgovora.   
 

 
Ad. 2. Usvajanje Zapisnika 1. sjednice Gradskoga vi jeća Grada Splita  
Vijećnik  Ivan Banović dao je primjedbu na Zapisnik u dijelu koja se odnosi na imenovanje 
članova Odbora za izbor i imenovanje, gdje se iza imena Tonća Blaževića stavlja zarez i 
dodaje  „za člana“. 
Vijećnik Tonći Blažević dao je primjedbu vezano za broj vijećnika koji je glasovao za izbor 
predsjednika Gradskoga vijeća tj.  umjesto „22 za“ treba da stoji „21 za“.  
Predsjednik je konstatirao da se zapisnik 1. sjednice sa navedenim primjedbama  smatra 
usvojenim.  
 
 
Ad. 3. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o komunalno j naknadi  

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Pave Zaninović. 
Bez rasprave, jednoglasno je (29 „za“ od 29) donesena Odluka o dopuni Odluke o 
komunalnoj naknadi 

 
Ad. 4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odlu ke o priklju čenju gra đevina i 
drugih nekretnina na komunalne vodne gra đevine  

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Pave Zaninović. 
U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Tomislav Gojo i pročelnik Pave Zaninović. 
 
 Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (29 „za“ od 29) donesena Odluka o 
izmjenama i dopunama Odluke o priklju čenju gra đevina i drugih nekretnina na 
komunalne vodne gra đevine. 

 
Ad. 5. Prijedlog odluke o raspore đivanju sredstava prora čuna Grada Splita za 
financiranje politi čkih stranaka i članova/ca Gradskoga vije ća izabranih na 
kandidacijskim listama grupa bira ča za razdoblje od 19. lipnja do 31. prosinca 
2013. 
 Uvodno obrazloženje dala je Marina Protić, voditeljica Odsjeka za odnose s  
javnošću i protokolarne poslove. 
 
U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak,Damir Ćosić,Tonći Blažević,dr.sc. Ivan 
Grubišić, Stanko Čudina,Hrvoje Marušić, Gojko Čepo,Ljubica Vrdoljak, Jure 
Šundov, voditeljica Odsjeka Marina Protić, zamjenica gradonačelnika Aida 
Batarelo i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (28 „za“ i 4 „uzdržana“ od 32) 
donesena Odluka o raspore đivanju sredstava prora čuna Grada Splita za 
financiranje politi čkih stranaka i članova/ca Gradskoga vije ća izabranih na 
kandidacijskim listama grupa bira ča za razdoblje od 19. lipnja do 31. prosinca 
2013. 
 

 
Ad. 6. Prijedlog odluke o izboru članova i zamjenika članova Vije ća mjesnih odbora 
i gradskih kotareva Grada Splita  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za rad s gradskim kotarevima i mjesnim 
odborima Tomislav Bočina. 



U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Tomislav Gojo, Damir Ćosić,Gojko Čepo, 
Jure Šundov te gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 
 Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (28 „za“ od 28) donesen:  
 

Z A K LJ U Č A K 
u povodu rasprave Prijedloga odluke o izboru članova i zamjenika članova vije ća 

mjesnih odbora i gradskih kotareva 
 

 
Prijedlog odluke o izboru članova i zamjenika članova vijeća mjesnih odbora i 

gradskih kotareva dostavit će se na javnu raspravu vijećima mjesnih  odbora i gradskih 
kotareva radi davanja prijedloga, primjedbi i mišljena nakon čega će gradonačelnik Prijedlog 
odluke utvrditi i dostaviti Gradskom vijeću Grada Splita na drugo čitanje. 

 
 

 
 

Ad. 7. Prijedlog Odluke o donošenju ciljane Izmjene  i dopune Generalnog 
urbanisti čkog plana Splita za podru čje pojedina čnog zahvata P21  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša Ružica Batinić Santro. 
U raspravi su sudjelovali:Danira Matošić Matičević, Hrvoje Marušić, Ljubica 
Vrdoljak, Jure Šundov, Vjekoslav Ivanišević,dr.sc. Goran Sučić, Tonći Blažević, 
Tomislav Alujević Grgas, Marijana Puljak, Luka Podrug, dr.sc.Ivan Grubišić, 
pročelnica Ružica Batinić Santro i  gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (29 „za“ i 2 „uzdržana“ od 31) 
donesena Odluke o donošenju ciljane Izmjene i dopune General nog urbanisti čkog 
plana Splita za podru čje pojedina čnog zahvata P21, uz slijede ći : 

 
Z A K LJ U Č A K 

o osnivanju Komisije za urbanizam Grada Splita 
 

Gradsko vijeće Grada Splita osnovat će i imenovati Savjet za urbanizam Grada Splita 
kao radno tijelo Gradskoga vijeća radi sagledavanja ukupnog stanja u urbanizmu Grada 
Splita odnosno davanja mišljenja, prijedloga i primjedbi na prijedloge akata prostorno 
planske dokumentacije koje prijedloge utvrđuje Gradonačelnik i dostavlja ih Gradskome 
vijeću na raspravu i odlučivanje.  
 
 

 
Ad. 8. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopun a Detaljnog plana ure đenja 
poteza uz Polji čku cestu sjeverno od kompleksa bolnice Firule – poj edinačni 
zahvat P21  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša Ružica Batinić Santro. 
Potom je, bez rasprave, većinom glasova (27 „za“ i 2 „uzdržana“ od 29)donesena Odluka 
o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana ure đenja poteza uz Polji čku cestu 
sjeverno od kompleksa bolnice Firule – pojedina čni zahvat P21. 
 

 
Ad. 9. Prijedlog odluke o donošenju Urbanisti čkog plana ure đenja Slatine 1  



Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša Ružica Batinić Santro. 
U raspravi su sudjelovali:Tomislav Gojo i pro čelnica  Ružica Batinić Santro. 
Nakon zaklju čenja rasprave, jednoglasno je  (29 „za“ od 29) donesena Odluka o 
donošenju Urbanisti čkog plana ure đenja Slatine 1. 

 
Ad. 10. Prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plan a uređenja zone poslovne 
namjene i stanovanja (K5) sjeverno od Vukovarske ul ice 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša Ružica Batinić Santro. 
U raspravi su sudjelovali:Hrvoje Marušić, Petar Škorić,mr.sc. Boris Ćurković i pročelnica  
Ružica Batinić Santro. 
Nakon zaklju čenja rasprave, jednoglasno je  (29 „za“ od 29) donesena Odluka o 
donošenju Detaljnog plana ure đenja zone poslovne namjene i stanovanja (K5) 
sjeverno od Vukovarske ulice. 
 

 
Ad.11 .Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješ ća o izvršenju Plana gospodarenja 
otpadom Grada Splita za 2012. godinu  

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Pave Zaninović. 

Potom je, bez rasprave, većinom glasova (27 „za“ i 2 „uzdržana“ od 29)donesena 
Odluka o usvajanju Izvješ ća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada Spli ta 
za 2012. godinu. 

 
Ad.12.Prijedlog odluke o pristupanju Udruzi gradova  u Republici Hrvatskoj  
Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivo Baldasar i zamjenik gradonačelnika Goran 
Kovačević. 
U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Ljubica Vrdoljak, Tomislav Alujević Grgas, Petar 
Škorić, Jure Šundov, Srđan Gjurković, Hrvoje Marušić, Ranko Milić, Igor Boraska i 
gradonačelnik Ivo Baldasar. 
  Nakon zaključenja rasprave, gradonačelnik Ivo Baldasar predložio je slijedeći  
zaključak, koji je jednoglasno usvojen (32 „za“ od 32 ) i glasi: 
 
 

ZAKLJU ČAK 
U svezi pristupanja Udruzi gradova u Republici Hrva tskoj 

 
    Prihvaća se prijedlog gradonačelnika Ive Baldasara da se Grad Split uključi kao 
promatrač na rok od četiri mjeseca  u rad Udruge gradova u Republici Hrvatskoj kao 
nacionalnoj, nestranačkoj i nepristranoj zajednici gradova, nakon čega će uputiti Prijedlog 
odluke o pristupanju Udruzi gradova u Republici Hrvatskoj na raspravu i odlučivanje 
Gradskome vijeću Grada Splita. 

 
 

Ad.13. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju P roračuna Grada Splita za 2012. 
godinu  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Upravnog odjela za financije Ljiljana Vučetić. 
U raspravi su sudjelovali:Tonći Blažević i pročelnica Ljiljana Vučetić. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (27 „za“ i 2 „uzdržana“ od 29) 
donesen  Godišnji izvještaj o izvršenju Prora čuna Grada Splita za 2012. godinu. 
 

 
Ad.14.Izvješ će o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u 2 012. godini s 
Izvješćem o radu ustanova u kulturi  



Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Službe za kulturu i umjetnost Maja Munivrana. 
 U raspravi su sudjelovali:Danira Matošević Matičević, dr.sc. Goran Sučić i pročelnica 
Maja Munivrana. 
Nakon zaklju čenja rasprave, jednoglasno je  (30 „za“ od 30) usvojeno  Izvješće o 
izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u 2012.  godini s Izvješ ćem o radu 
ustanova u kulturi.  
 
Ad.15. Izvješ će o izvršenju Programa javnih potreba u predškolsko m odgoju u 
2012. godini s Izvješ ćem o radu ustanova u predškolskom odgoju  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Službe za prosvjetu i tehničku kulturu Ines Milina 
Ganza. 
U raspravi su sudjelovali: dr.sc.Goran Sučić, Marijana Puljak i pročelnica Ines Milina 
Ganza. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (28 „za“ od 28) usvojeno  Izvješće o 
izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom od goju u 2012. godini s 
Izvješćem o radu ustanova u predškolskom odgoju. 

 
Ad.16.Izvješ će o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju  u 2012. godini  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Službe za prosvjetu i tehničku kulturu Ines Milina 
Ganza. 
U raspravi su sudjelovali:dr.sc. Goran Sučić, Marijana Puljak, Ranko Milić, Ivan Banović i 
pročelnica Ines Milina Ganza. 
Nakon zaklju čenja rasprave, jednoglasno je  (26 „za“ od 26) usvojeno Izvješće o 
izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju u 2 012. godini. 
 

 
Ad.17.Izvješ će o izvršenju Programa javnih potreba u tehni čkoj kulturi u 2012. 
godini s Izvješ ćem o radu Zajednice tehni čke kulture  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Službe za prosvjetu i tehničku kulturu Ines Milina 
Ganza. 
U raspravi su sudjelovali: Igor Boraska i pročelnica Ines Milina Ganza. 
Nakon zaklju čenja rasprave, jednoglasno je  (26 „za“ od 26) usvojeno Izvješće o 
izvršenju Programa javnih potreba u tehni čkoj kulturi u 2012. godini s Izvješ ćem o 
radu Zajednice tehni čke kulture 

 
Ad.18.Izvješ će o izvršenju  Socijalnog programa Grada Splita za 2012. godinu  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdrastvenu 
zaštitu Romana Škrabić. 
U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Marijana Puljak, Vesna Perak Bone, Milan 
Blaževski, Ranko Milić, pročelnica  Romana Škrabić i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (25 „za“ i 5 „uzdržana“ od 30) 
usvojeno Izvješće o izvršenju  Socijalnog programa Grada Splita za 2012. godinu. 

 
Ad.19.Izvješ će o izvršenju  Programa psihosocijalne i zdravstven e zaštite Grada 
Splita za 2012. godinu  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica  Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdrastvenu 
zaštitu Romana Škrabić. 
Potom je, bez rasprave, većinom glasova(24 „za“ i 6 „uzdržana“ od 30) usvojeno 
Izvješće o izvršenju  Programa psihosocijalne i zdravstven e zaštite Grada Splita za 
2012. godinu. 
 

 
Ad.20.Izvješ će o izvršenju Programa javnih potreba u športu u 20 12. godini s 
Izvješćem o radu Javne ustanove „Športski objekti“  



Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za šport i rad s mladima i udrugama mladih 
Mario Negotić. 
U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Igor Boraska i pročelnik Mario Negotić. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (26 „za“ i 2 „uzdržana“ od 28) 
usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u športu u 20 12. godini s 
Izvješćem o radu Javne ustanove „Športski objekti“. 
  

 
Ad.21. Izvješ ća o poslovanju trgova čkih društava u vlasništvu i suvlasništvu grada 
Splita u 2011. godini sa završnim ra čunima društava u 2012. godini  

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Pave Zaninović, te pozvao direktore komunalno trgovačkih društava da se 
obrate vijećnicima.  

 
21./1.Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „Parkovi i nasadi“ d.o.o. u 2012. godi ni  
Uvodno obrazloženje dao je direktor „Parkova i nasada“d.o.o. Stipe Radoš Knjažević. 
U raspravi su sudjelovali: Srđan Gjurković, Hrvoje Marušić, Gojko Čepo, Ivan Banović, 
Vjekoslav Ivanišević, Jure Šundov, Ljubica Vrdoljak, direktor Stipe Radoš Knjažević, 
mr.sc.Boris Čurković i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (16 „za“ i 7 „uzdržana“ od 23) usvojen 
Zaklju čak o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog trgova čkog 
društva  „Parkovi i nasadi“ d.o.o. u 2012. godini. 
  

 
21./2. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „Lovrinac“ d.o.o. u 2012. godini  
Uvodno obrazloženje dao je direktor „Lovrinca “d.o.o. Petar Bilobrk. 
U raspravi je sudjelovao: Tonći Blažević. 
Nakon zaklju čenja rasprave, ve ćinom je glasova (26 „za“ i 1 „uzdržana“ od 27) usvojen 
Zaklju čak o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog trgova čkog 
društva  „Lovrinac“ d.o.o. u 2012. godini. 
 

21./3. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „Stanouprava“ d.o.o. u 2012. godini  
Uvodno obrazloženje dala je voditeljica računovodstava „Stanouprava“ d.o.o. Kitana 
Žižić. 
Potom je, bez rasprave, većinom glasova(26 „za“ i 3 „uzdržana“ od 29) usvojen 
Zaklju čak o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog trgova čkog 
društva  „Stanouprava“ d.o.o. u 2012. godini. 
 

21./4. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „Splitska kupališta“ d.o.o. u 2012. go dini  
Uvodno obrazloženje dala je direktorica „ Splitskih kupališta“ d.o.o. Željana Klein. 
U raspravi su sudjelovali: Vjekoslav Ivanišević i direktorica Željana Klein. 
Nakon zaklju čenja rasprave, ve ćinom je glasova (21 „za“ i 7 „uzdržana“ od 28) usvojen 
Zaklju čak o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog trgova čkog 
društva  „Splitska kupališta“ d.o.o. u 2012. godini . 
 
 

21./5. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „ Čisto ća“ d.o.o. u 2012. godini  
Uvodno obrazloženje dao je direktor „Čisto će“ d.o.o. Stjepan Iv čević. 
U raspravi su sudjelovali: Ljubica Vrdoljak,mr.sc. Boris Ćurković i direktor Stjepan 
Ivčević. 



Nakon zaklju čenja rasprave, ve ćinom je glasova (25 „za“ i 1 „uzdržana“ od 26) usvojen 
Zaklju čak o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog trgova čkog 
društva  „ Čisto ća“ d.o.o. u 2012. godini. 

 
21./6. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „Promet“ d.o.o. u 2012. godini  
Uvodno obrazloženje dao je član uprave „Promet“ d.o.o. Leonard Družijanić. 
U raspravi su sudjelovali: Tonči Blažević, Damir Ćosić, Gojko Čepo, Stanislav Čudina, 
dr.sc.Goran Sučić, Srđan Gjurković, Tomislav  Alujević Grgas i član uprave „Promet“ 
d.o.o. Leonard Družijanić. 
Nakon zaključenja rasprave Zaključak nije usvojen (13 „za“ , 12 „uzdržana“ i 1 „protiv“ od 
26). 

 
21./7. Prijedlog zaklju čka o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog 
trgova čkog društva  „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. u 2012 . godini  
Uvodno obrazloženje dao je direktor „Vodovoda i kanalizacija“ d.o.o. Antonio 
Kardum. 
U raspravi su sudjelovali:Damir Čosić, dr.sc.Goran Sučić i direktor Antonio Kardum. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (24 „za“ i 2 „uzdržana“ od 26) usvojen 
Zaklju čak o usvajanju Godišnjeg izvješ ća o poslovanju komunalnog trgova čkog 
društva  „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. u 2012. go dini. 
 
 

Ad.22.Prijedlog zaklju čka u svezi inicijative Imperator Dioklecijan d.o.o.  za izradu 
Zajedni čke odluke o izradi ciljane izmjene i dopune GUP-a S plita i izradi Izmjene i 
dopune DPU-a priobalnog podru čja Trstenik- Radoševac  
Uvodno obrazloženje dali su gradonačelnik Ivo Baldasar i pročelnica Upravnog odjela za 
urbanizam, graditeljstvo i zaštitu okoliša Ružica Batinić Santro. 
U raspravi su sudjelovali: Hrvoje Marušić, Jure Šundov, Vjekoslav Ivanišević, Danira 
Matošić Matičević, , Tonći Blažević, Duje Sučić, Ljubica Vrdoljak, Srđan Gjurković, 
Tomislav Alujević Grgas, Drago Davidović, Petar Škorić, pročelnica Ružica Batinić Santro 
i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (21 „za“ , 1 „protiv“ i 4 „uzdržana“ od 26) 
donesen Zaklju čak u svezi inicijative Imperator Dioklecijan d.o.o.  za izradu 
Zajedni čke odluke o izradi ciljane izmjene i dopune GUP-a S plita i izradi Izmjene i 
dopune DPU-a priobalnog podru čja Trstenik- Radoševac. 
 
Ad.23.Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za čest. zgr. 1806 Z.U.1361 
K.O. Split u Splitu, u naravi zgrada u Splitu na ad resi Alješijeva 13  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe pravne zašite, stanova, poslovnih prostora i 
geodezije Ivica Pavić. 
  U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Srđan Gjurković, Damir Čosić, Drago 
Davidović, Anđelka Visković. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o 
odricanju prava prvokupa za čest. zgr. 1806 Z.U.1361 K.O. Split u Splitu, u nara vi 
zgrada u Splitu na adresi Alješijeva 13. 

 
Ad.24.Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za čest.zgr. 2675/1 i 
čest.zem. 8487/2, Z.U. 3086 K.O. Split, u naravi zgr ada i vrt u Splitu na adresi 
Vijugasta 71  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe pravne zašite, stanova, poslovnih prostora i 
geodezije Ivica Pavić. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o odricanju 
prava prvokupa za čest.zgr. 2675/1 i čest.zem. 8487/2, Z.U. 3086 K.O. Split, u naravi 
zgrada i vrt u Splitu na adresi Vijugasta 71. 



 
 
Ad.25.Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za čest.zgr. 105/4 Z.U. 85 i 
16/128dijela čest.zgr. 105/6, Z.U. 532 sve K.O. Split, u naravi z grada i dvor u Splitu 
na adresi Kamenita 52  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe pravne zašite, stanova, poslovnih prostora i 
geodezije Ivica Pavić. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o odricanju 
prava prvokupa za čest.zgr. 105/4 Z.U. 85 i 16/128dijela čest.zgr. 105/6, Z.U. 532 sve 
K.O. Split, u naravi zgrada i dvor u Splitu na adre si Kamenita 52. 

 
Ad.26.Prijedlog zaklju čka o odricanju prava prvokupa za dio čest. zem. 9555/4 
Z.U.12816 K.O. Split u Splitu, u naravi 12 (dvanaes t) soba sa sporednim 
prostorijama površine 267,00 m2 na VIII. Katu u Spl itu na adresi Kralja Zvonimira 
14 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe pravne zašite, stanova, poslovnih prostora i 
geodezije Ivica Pavić. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o odricanju 
prava prvokupa za dio čest. zem. 9555/4 Z.U.12816 K.O. Split u Splitu, u n aravi 12 
(dvanaest) soba sa sporednim prostorijama površine 267,00 m2 na VIII. Katu u 
Splitu na adresi Kralja Zvonimira 14. 
 
Ad.27.Prijedlog zaklju čka o ukidanju statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na 
novof. čest.zem. 9940/31 pov. 32 m 2 (osnovna 9940/7) K.O. Split  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za imovinsko pravne poslove i izgradnju 
Anto Krželj. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o ukidanju 
statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na novof. čest.zem. 9940/31 pov. 32 m 2 
(osnovna 9940/7) K.O. Split. 

 
Ad.28.Prijedlog zaklju čka o ukidanju statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na 
čest.zem. 9971/4 K.O. Split  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe pravne zašite, stanova, poslovnih prostora i 
geodezije Ivica Pavić. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o ukidanju 
statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na čest.zem. 9971/4 K.O. Split. 

 
Ad.29.Prijedlog zaklju čka o ukidanju statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na čest. 
zem. 100001/39 K.O. Split  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za imovinsko pravne poslove i izgradnju 
Anto Krželj. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (21 „za“ od 21) donesen Zaklju čak o ukidanju 
statusa javnog dobra u op ćoj uporabi na čest. zem. 100001/39 K.O. Split. 
 

 
Ad. 30.Prijedlog zaklju čka o davanju suglasnosti na odabir ponuditelja na i zgradnji 
vezne stambene zgrade S2-44 za potrebe stambenog zb rinjavanja HRVI-a iz 
Domovinskog rata  
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za javnu nabavu Katarina Merčep. 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (22 „za“ od 22) donesen Zaklju čak o davanju 
suglasnosti na odabir ponuditelja na izgradnji vezn e stambene zgrade S2-44 za 
potrebe stambenog zbrinjavanja HRVI-a iz Domovinsko g rata. 
 

 



Ad 31.Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavl janje komunalne djelatnosti 
upravljanja i održavanja javne garaže „Brodarica-et aža P03“ u Splitu  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Pave Zaninović. 
U raspravi su sudjelovali: Gojko Čepo, Milan Blaževski, Marijana Puljak te pročelnik Pave 
Zaninović. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (21 „za“ i 2 „uzdržana“ od 23) donesena 
Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne d jelatnosti upravljanja i 
održavanja javne garaže „Brodarica-etaža P03“ u Spl itu. 

 
Ad.32.Prijedlog operativnog plana za evakuaciju i z brinjavanje turista na podru čju 
Grada Splita – Plan postupanja  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za rad s gradskim kotarevima i mjesnim 
odborima Tomislav Bočina. 
U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Petar Škorić, Gojko Čepo i pročelnik Tomislav 
Bočina. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (24 „za“ od 24) donesen Operativni plan za 
evakuaciju i zbrinjavanje turista na podru čju Grada Splita – Plan postupanja.   

 
Ad. 33.Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, za mjenika predsjednika i članova 
Odbora za statut, poslovnik i propise  
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Milan Blaževski. 
U raspravi su sudjelovali: Tomislav Gojo, Tonći Blažević, Jure Šundov, Hrvoje Marušić, 
Petar Škorić, Ljubica Vrdoljak, Duje Sučić, Gojko Čepo, Marijan Puljak i gradonačelnik 
Ivo Baldasar. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (23 „za“ od 23) doneseno  Rješenje o 
izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Odbora za statut, poslovnik 
i propise.   

 
Ad. 34.Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, za mjenika predsjednika i članova 
Odbora za prora čun i financije  

 
Predsjednik Odbora za izbora i imenovanje Gradskoga vijeća Grada Splita je u 
ime predlagatelja  povukao prijedlog. 

 
Ad. 35.Informacija o postupku predste čajne nagodbe nad Institutom      
građevinarstva Hrvatske d.d. Zagreb s prijedlogom Zaklj učka 
Uvodno obrazloženje dala je voditeljica Odsjeka za zaštitu imovine i prava Slavica Radić. 
 
Potom je , bez rasprave, jednoglasno (23 „za“ od 23) usvojena Informacija o postupku 
predste čajne nagodbe nad Institutom      gra đevinarstva Hrvatske d.d. Zagreb s 
prijedlogom Zaklju čka. 

 
Ad.36.Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Pave Zaninović. 
U raspravi su sudjelovali: Hrvoje Marušić, Jure Šundov, Danira Matošić Matičević, Petar 
Škorić, Gojko Čepo, Marijana Puljak i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
Nakon provedene rasprave Gradona čelnik je povukao prijedlog. 
 
 

- Predsjednik je konstatirao da je u vije ćnici nazo čno 15 vije ćnika, te je 
sukladno čl. 97.  Poslovnika prekinuo rad. 

 



 
 
 
 

Sjednica je završila sa radom u 21, 00 sat. 
 
 
 
 
 
       PREDSJEDNIK 
     Gradskoga vije ća 
 
 

mr.sc. Boris Ćurkovi ć, dipl.iur. 
  

 


